

Date: 17 April 2024

التاريخ: 17 أبريل 2024م

**Update on the Lawsuit to
Invalidate the Resolutions of the
EGM to Dissolve and Merge
OIFC**

تحديث بشأن الدعوى القضائية لإبطال
قرارات الجمعية العامة غير العادية بحل
وإندماج شركة عمان للاستثمارات والتمويل
ش.م.ع.ع

Further to the disclosure issued on March 19th 2024, which stated that the competent court issued a judgment rejecting the lawsuit filed against the Company by a number of its shareholders, to invalidate the resolutions of the extraordinary general meeting ('the EGM') of the company related to approving its dissolution merger with Dhofar International Development and Investment Holding Company SAOG through incorporation.

إحاقاً للإفصاح الصادر بتاريخ 19 مارس 2024م بشأن إصدار المحكمة حكماً برفض الدعوى القضائية المقامة في مواجهة الشركة من قبل عدد من حاملي الأسهم لإبطال قرارات الجمعية غير العادية ("الجمعية") للشركة، والمتعلقة بالموافقة على حلها وإندماجها مع شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.ع عن طريق الضم.

We would like to disclose that the company was notified yesterday April 16th 2024 that an appeal has been filed before the Court of Appeal, challenging the judgement issued on March 19th 2024 rejecting the lawsuit. The Court of Appeal has set the first hearing for Thursday, June 6th 2024.

نود أن نحيطكم علماً بأن الشركة تلقت مساء أمس الثلاثاء الموافق 16 أبريل 2024م إعلاناً بقبول استئناف ضد الشركة أمام محكمة الاستئناف في مواجهة الحكم المشار إليه أعلاه برفض الدعوى، وحددت المحكمة يوم الخميس الموافق 6 يونيو 2024م موعداً لعقد أولى الجلسات لنظر الاستئناف.

The company will disclose any material development concerning the lawsuit in due course.

وستقوم الشركة بالإفصاح عن التطورات الجوهرية بهذا الشأن في حينه.

Best regards,

مع خالص الشكر والتقدير،،،

Board Secretary

أمين سر المجلس



فيسالين